
 

SPØRGSMÅL NR.  S 134 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Skatteministeren 

Dato: 25. oktober 2016 

Stillet af: Brian Mikkelsen (KF)  

Er ministeren bekymret for, at et ACE-fradrag viser sig så vanskeligt at 

implementere i praksis, at det reelt ikke lader sig gøre, ligesom det 

eksempelvis var tilfældet for ideen om en forsyningssikkerhedsafgift?  

(Spm. nr. S 134). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 25. oktober 2016 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk; 

Simon.Merrild@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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